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1. Millised probleemid on senises õigusloome mõjude analüüsi praktikas ilmnenud? Millised on 
nende põhjused? 

 
2. Milline on uus kavandatav kord ja kuidas see erineb praegusest praktikast? 

 
3. Miks muudatused toovad kaasa parema kvaliteedi? Kuidas muudatuste abil probleemid 

lahendatakse? 
 

4. Kuidas osapoolte rollid muutuvad? 
 

5. Kuidas toimub uue korra jõustamine, milliseid vahendeid selleks kasutatakse? 


